
Vildana Bešlija
Zastupnik/ca u Skupštini Kantona Sarajevo
Broj: ____/19
Sarajevo, ___________

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

Uputiti: Ministarstvo zdravstva Kantona Sarajevo

PREDMET: ZASTUPNIČKA PITANJA

Poštovani,

Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo",  broj  25/10,  14/11,  19/11,  7/12,  26/12),  Vladi  Kantona  Sarajevo,  tačnije
Ministarstvu zdravstva upućujem sljedeća pitanja:
Na osnovu kojih parametara je dijabetičarima uskraćena ta vrsta terapije i postoji  li
mogućnost, da se taj dio Odluke koriguje u korist dijabetičara?

Slično važi i za glukagomski kit (Glucagen Pen), koji je svrstan tek na D listu, a radi se o
nužnom sredstvu za interveniranje u slučajevima teške hipoglikemije koja može imati i
fatalne posljedice po pacijenta?

Može li se ubrzati procedure nabavke tzv. flastera za mjerenje šećera ili barem 
korigirati odredba kojom su trakice za mjerenje šećera ograničena na jednu dnevno, s 
obzirom da, u konkretnom slučaju tretmana Tuojeo inzulinom plus Apidrom po 
potrebi, doziranje brzodjelujućeg inzulina podrazumijeva mjerenje niova ŠUK-a 
najmanje triput dnevno?

OBRAZLOŽENJE:

Naime, Odlukom o pozitivnoj bolničkoj i magistralnoj listi lijekova Kantona Sarajevo nisu 
obuhvaćene Berlithion kapsule, kao jedino efikasno sredstvo za ublažavanje dijabetičarske 
polineuropatije, koja je jedan od najtežih zdravstvenih problema uzrokovanih dijabetesom.

https://www.facebook.com/beslija.v/inbox/?mailbox_id=2023352371243716&selected_item_id=100001307646943
https://www.facebook.com/beslija.v/inbox/?mailbox_id=2023352371243716&selected_item_id=100001307646943
https://www.facebook.com/beslija.v/inbox/?mailbox_id=2023352371243716&selected_item_id=100001307646943


Podsjećanja radi, do prije nekoliko godina dijabetičari su imali i pravo na besplatne Berlithion
infuzije, da bi im potom u kratkom roku bilo uskraćeno i pravo na besplatne Berlithion 
kapsule. 

Zbog  svega  navedenog,  pozivam  Ministarstvo  zdravstva  Kantona  Sarajevo  da  razmotri
inicijativu i poduzme potrebne aktivnosti za realizaciju.

S poštovanjem,

_______________
Vildana Bešlija
Zastupnik/ca u Skupštini Kantona Sarajevo
Naša stranka
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